

PIZZAKit

PIZZAKit



Little Caesars[®] *Fundraising*

Make our world-famous pizza in your own kitchen!

1-888-4-LC-KITS • PizzaKit.ca

EVERYONE LOVES A *Classic*



Makes 3 Pizzas

Pepperoni Pizza Kit

A family favourite! Enjoy our signature pizza crust topped with our famous sauce, 100% real Mozzarella and Muenster cheeses, and a generous portion of our tasty pepperoni.

Makes three 12" pizzas.

\$31 - P

Trouse à Pizza au Pepperoni

Un préféré des familles! Notre croûte signature avec notre célèbre sauce à pizza, garnie de fromage Mozzarella et Muenster 100 % authentique et d'une portion généreuse de notre délicieux pepperoni.

Donne trois pizzas 30.5 cm (12po).



Makes 3 Pizzas

Cheese Pizza Kit

Loaded with our custom blend of 100% real Mozzarella and Muenster cheeses, this one is loved by both kids and adults. Plus, it's easy to add your own toppings to create your family's favourite recipe.

Makes three 12" pizzas.

\$30 - C

Trouse à Pizza au Fromage

Truffé de notre mélange à fromage Mozzarella et Muenster 100% authentique, c'est un préféré auprès des enfants comme des adultes. De plus, il est facile d'ajouter vos propres garnitures pour concocter votre recette familiale préférée.

Donne trois pizzas 30.5 cm (12po).

Group Earns \$6 Profit on Every Kit!

Pepperoni? **YES, PLEASE!**



Makes 9 Pizzas

Personal Pepperoni Pizza Kit

Quick and delicious! Perfect for after-school snacks, quick meals, sleepovers and birthday parties. Kids have fun making their very own pizza creation.

Makes nine 6" pizzas.

\$31 - PP

Lot Pizza au Pepperoni portion individuelle

Rapide et délicieuse! Parfaite pour les collations après l'école, manger sur le pouce, les soirées pyjama, et les fêtes d'anniversaire. Les enfants s'amuseront à confectionner leur propre pizza.

Donne neuf pizzas 15.2cm (6po).



Makes 3 Pizzas

Thin Crust Pizza Kit

A crunchy crust is the foundation for a pizza taste explosion. You'll savour each bite loaded with our secret-recipe pizza sauce, 100% real Mozzarella and Muenster cheeses and tasty pepperoni.

Makes three 12" pizzas.

\$31 - TC

Trousse à Pizza pâte Fine

La croûte de cette pizza est aussi croustillante qu'un craquelin. Une pizza pleine de saveurs avec notre sauce, des fromages Mozzarella et Muenster authentiques et des délicieux pepperoni.

Donne trois pizzas 30.5 cm (12po).

Order Online at PizzaKit.ca

SERIOUSLY, *So Delicious!*



Gluten Free Pepperoni Pizza Kit

A delicious gluten free pizza? You betcha! Topped with our famous sauce, 100% real cheese and tasty pepperoni. This gluten free crust just might become your new favourite!

Makes three 10" pizzas.

\$35 - GF

Trousse à Pizza au Pepperoni sans Gluten

Une délicieuse pizza sans gluten ? C'est sûr ! Garnie de notre fameuse sauce, de fromage authentique et de savoureux pepperoni. Cette croûte sans gluten pourrait bien devenir votre préférée !

Donne trois pizzas de 25 cm (10po)



NEW! Slices-N-Stix®

Get two of your favourites in one amazing Kit! Enjoy our signature pepperoni pizza alongside our Italian Cheese Bread and savour the best of both worlds!

Makes three 12" pizzas with dipping sauce.

\$31 - SS

NOUVEAU! Slices-N-Stix

Obtenez deux de vos favoris dans un superbe trousse! Dégustez notre pizza au pepperoni signature aux côtés de notre pain au fromage italien et savourez le meilleur des deux mondes!

Donne trois pizzas de 12po avec trampette.

Visit PizzaKit.ca for Ingredient and Allergen Information

THEY'RE *Amazing*



Makes 3 Breads

Italian Cheese Bread Kit

A customer favourite! The mouth-watering flavours of garlic, butter, Parmesan cheese and our own Italian spices top our custom blend of 100% real Mozzarella and Muenster cheeses. A perfect pairing with pasta or salad.

Makes three 10" breads.

\$30 - IB

Trousse à Pain au Fromage Italien

Un préféré des clients! Des saveurs alléchantes d'ail, beurre, parmesan et nos propres épices italiennes avec du fromage Mozzarella et Muenster 100 % authentique.

Donne trois pains 25.4 cm (10po).



Makes 54 Bread Sticks

Crazy Bread® Kit with Crazy Sauce®

Enjoy our world-famous Crazy Bread topped with the delicious flavours of butter, garlic and Parmesan cheese. Served with our famous Crazy Sauce. A perfect side to our pizza.

Three loaves make 54 Crazy Bread sticks.

\$26 - CB

Trousse Crazy Bread® avec Crazy Sauce®

Dégustez notre Crazy Bread de renommée mondiale garni de délicieuses saveurs de beurre, ail et Parmesan. Servi avec notre fameuse Crazy Sauce.

Donne 54 morceaux de Crazy Bread.

Group Earns \$6 Profit on Every Kit!

Life IS BETTER WITH DESSERT



NEW! 30 Pack Little Caesars® Cookies

Introducing our fun and delicious 30 pack of short-bread cookies, a perfect addition to your child's lunch-box or as a scrumptious snack any time of the day. With their buttery richness and melt-in-your-mouth texture, these cookies are sure to become a beloved favourite for both kids and adults alike.

30 - 1 oz. packs of cookies.

\$26 - CC



NEW! Double Chocolate Cookie Dough

Chocolate lovers! Indulge in the rich, velvety flavour of premium cocoa mixed with generous chunks of luscious chocolate, all conveniently packaged for easy baking at home. A chocolate lover's dream come true!

Makes 30 - 1 oz. cookies.

\$26 - DC



Chocolate Chunk Cookie Dough

Premium artisan chocolate chunks nestled in a chewy, golden cookie. This family favourite is loaded with flavour!

Makes 30 - 1 oz. cookies.

\$26 - CH



Peanut Butter Cookie Dough

Packed with fresh roasted peanut flavour! Criss cross with a fork before baking for that classic Peanut Butter cookie look.

Makes 30 - 1 oz. cookies.

\$26 - PN



Sugar Cookie Dough

Not your basic sugar cookie! Our special recipe takes buttery delight to the next level.

Makes 30 - 1 oz. cookies.

\$26 - SG



Oatmeal Raisin Cookie Dough

Homestyle goodness in every bite! Wholesome oatmeal, plump raisins and a hint of cinnamon make this cookie a winner.

Makes 30 - 1 oz. cookies.

\$26 - OR

NOUVEAU!

Paquet de 30 Biscuit Caesar

Voici notre délicieux paquet de 30 biscuits sablés, un ajout parfait à la boîte à lunch de votre enfant ou comme délicieuse collation à tout moment de la journée. Avec leur richesse en beurre et leur texture fondante, ces biscuits deviendront à coup sûr un favori des enfants et des adultes.

30 paquets de biscuits de 1 oz

NOUVEAU!

Pâte à Biscuit Double Chocolat

Amateurs de chocolat! Offrez-vous la saveur riche et veloutée du cacao de première qualité mélangée à de généreux morceaux de chocolat succulent, le tout idéalement emballé pour une cuisson facile à la maison. Le rêve d'un amateur de chocolat devenu réalité!

Donne 30 biscuit de 1 oz

Pâte à Biscuits aux Morceaux de Chocolat

Des morceaux de chocolat artisanaux de première qualité nichés dans des biscuits moelleux et dorés. Ce favori de la famille est plein de saveur!

Donne 30 biscuit de 1 oz

Pâte à Biscuits au Beurre D'arachide

Pleine de saveur des arachides fraîchement grillées! Décorez la pâte avec une fourchette avant la cuisson pour donner aux biscuits leur *look* distinctif.

Donne 30 biscuit de 1 oz

Pâte à Biscuits au Sucre

Ce n'est pas votre biscuits au sucre ordinaire! Grâce à notre recette spéciale, ce biscuit au beurre déjà délicieux est encore meilleur.

Donne 30 biscuit de 1 oz

Pâte à Biscuits flocons D'avoine et Raisins secs

Un bonheur traditionnel vous attend dans chaque morceau! Des flocons d'avoine sains, des raisins secs bien ronds et un peu de cannelle font de ce biscuits un gagnant.

Donne 30 biscuit de 1 oz

Order Online at PizzaKit.ca



MAKING MEMORIES ONE KIT AT A TIME!



Easy **TO MAKE**



Delicious **TO EAT**

ORDERING ONLINE IS AS EASY AS 1-2-3!

1

GO TO PIZZAKIT.CA

Click on "Products"
then "Shop."

2

ADD THE GROUP & SELLER

Enter your group's
Fundraiser I.D. # so they
earn the \$6 profit on your
purchase. Add the seller's name
when prompted.

3

START SHOPPING!

Your products will be delivered
with the group's order and your
seller will bring your order to you.